



REFERAT FRA MØTE I REGIONALT STYRE ØST

Dato: 22.08.2024 (Teams) kl 21:00-22:30		
Tilstede: John Walstad, Stine Schjødt-Osmo, Pia Tveitstulen, Kåre Martin Aurmo Haugen, Karianne Nyheim Stray, Elise Sør Dahl, Gunner Naas		
Fraværende:		
Referent: Stine Schjødt-Osmo		
	Frist / avgj.	Ansvar
Sak 1 Søknader Sjekke med administrasjonen rundt oppfølging av utbetalte midler		John
Sak 2 Fadderklubber Stine sender i google sheet og alle skriver seg på de klubbene de ønsker (ikke førstemann til mølla, alle gir sine ønsker) Gunnar hjelper med å merke inaktive klubber i rødt		Stine Gunnar
Sak 3 Regionprosjekt U19 Lært mye underveis og opplegget fungerer bra. Trenger noen avklaringer rundt rammene (formål, trenere, lønn, når/hvordan vi gjør samlingene etc.) Kåre tok også opp U19-prosjektet på søndagen av forbundstinget. Godt tatt imot av regionene, men må sikre at man har tydelig formål og noe som passer i alle regionene. Bør nedsette en arbeidsgruppe med Pia, Kåre og kanskje to kandidater utenfor styret. Høre med de andre regionsstyrene om de tenker å sette i gang så vi kan samarbeide, spesielt om oppstart og avslutning		Pia/Kåre Pia
Sak 4 Regionlag U16 Blitt gitt noen tilbakemeldinger blant annet rundt trenerjobben, kompensasjonen, hvordan uttakene gjøres og kanskje mest av alt formålet og den røde tråden. Ble avholdt et møte om dette i midten av august. Mangler per nå noen trenere. Jobber med å få på plass en pilot inn mot klubber/trenere for å forsterke konsept, med spisset gruppe for U16 (mot regionslag) og utviklingsgruppe for U15. Første samling i øst nå til helga.		John
Sak 5 Prosjekt Mini/U13 John har blitt utfordret på å prøve og utarbeide noe rundt dette i øst. Målet er å skape en god overgang mellom mini og teen/U15. Spillformatet med holde ball er ikke helt landet. Hovedmålgruppe er 12- og ev 11-åringer. Foreslås å søke oss selv om midler for å oppfordre klubber til å starte mini-treninger og ha lokale U13-serie-turneringer. Behandles neste møte.		John
Sak 6 Oppdateringer fra forbundet/administrasjonen/Gunnar Gunnar slutter i NVBF og det jobbes med å finne en permanent erstatter. Økning i antall lag i lavere divisjoner, gjøres noen tanker rundt om seriestrukturen man har er den rette. Serieoppsett gjøres klart i disse dager. Geografi og reisevei oppe til diskusjon i fordeling av avdelinger/serierunder. Noen endringer i regler rundt opprykk/nedrykk. U-serier og -arrangementer er tildelt, gjøres noen justeringer fra i fjor.		

Sjekk ut kurskalenderen! Styret er tydelige på at geografi bør være sentralt ved inndeling i avdelinger (spesielt for lavere divisjoner) i en stor region som øst. Gunnar bringer innspill fra styret videre til administrasjonen.		Gunnar
Sak 7 Klubb- og trenerkonferansen Store deler av styret deltar. Ekstra samling for regionale styrer fredag.		
Sak 8 Eventuelt Sendes til John til neste møte. Neste møte blir tirsdag 17. september kl 17:00.		